
 
Πως τοποθετήθηκαν κάμερες στην Πλατεία Άι Γιάννη; 

Διαπιστώσαμε  (φαίνεται στις παρακάτω φωτογραφίες) ότι στη πλατεία Αγίου Ιωάννου 

έχουν τοποθετηθεί κάμερες σε ιστούς φωτισμού της πλατείας . 

                                                      Ερωτάτε ο κος  Μυλωνάκης ; 

1.Έχει δοθεί  η προβλεπόμενη άδεια από την ΑΡΧΗ ΠΡΟΣΩΠΙΚΩΝ ΔΕΔΟΜΕΝΩΝ; 

2.Από που  διατέθηκαν τα χρήματα καθότι δεν υπάρχει σχετική δέσμευση   στον   

Προϋπολογισμό ; 

3.Τα διέθεσε κάποιος τρίτος και με τι αντάλλαγμα; 

4.Γιατί δεν έγινε διαγωνισμός; 

5. Υπάρχει η προβλεπόμενη μελέτη ΑΝΤΙΚΤΥΠΟΥ.  

6.Υπάρχει τεχνική  μελέτη και μελέτη σκοπιμότητας; 

7.Γιατί δεν φέρατε  το θέμα για  έγκριση στο Δημοτικό Συμβούλιο ; 

8. Υπάρχει άδεια της Τεχνικής υπηρεσίας του Δήμου και γνωμοδότηση της νομικής; 

9. Το σοβαρότερο !!! ποιος διαχειρίζεται τις κάμερες , το υλικό καταγραφής (προσωπικά 

δεδομένα) ,ποιος τον ελέγχει , που λογοδοτεί  σε ποιον   παραδίδει για εκμετάλλευση και 

αξιοποίηση το υλικό καταγραφής, υπάρχει  σχετική σύμβαση  που να δεσμεύει τον χρήστη .   

Είναι υποχρέωση της κάθε εξουσίας, να σέβεται τη Δημοκρατία,  τους νόμους του κράτους, 

και να προστατεύει τους πολίτες από κάθε κακόβουλη ενέργεια. 

Κύριε Μυλωνάκη, όλα τα παραπάνω  αποτελούν πρωτίστως  κατάφορη παραβίαση της 

νομιμότητας  και δευτερευόντως είναι πολιτικό θέμα που δείχνει  την ηγεμονική αντίληψη 

που έχετε για την εξουσία.  

Τα μεταξωτά …… θέλουν και επιδέξιους …… 

 Οφείλετε να ενημερώσετε δημόσια τους Δημότες και το Δημοτικό συμβούλιο γιατί 

τοποθετήσατε κάμερες χωρίς να ακολουθήσετε τις προβλεπόμενες από το νόμο διαδικασίες 

(παρανομώντας).   

 

                                                                                             Γραφείο Τύπου 

                                                                                      της Δημ. Παράταξης 

                                                                                  Όραμα για την Αγία Παρασκευή 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


